
 

 

Zápisnica 2019.02.14 
 

Zo zasadnutia výboru oddielu rýchlostnej kanoistiky Slávie UK zo dňa 14.02.2019 v lodenici 

FTVŠ UK Bratislava o 17:45. 

 

Prítomní: Miro Haviar, Maroš Dvorský, Roman Buček, Lucia Kvetáková, Peter Pecsuk  

 

Program: 

 

1. FTVŠ začiatkom januára poslala Slávii mail, v ktorom žiada od Slávie nájomne za 

užívanie lode Liptov  7300 eur/rok + energie. 

- Prebiehajú rokovania s FTVŠ o cene a podmienkach, na ktorých sa zúčastňuje 

Roman a Miro. 

- Slávia poslala FTVŠ ponuku o odkúpenie lode, FTVŠ túto ponuku neakceptovala. 

- FTVŠ má pripraviť novú ponuku nájomného, ktoré bude pravdepodobne 

stanovené na ½ rok.  

   

2. Výročná členská schôdza sa bude konať vo štvrtok 7.3 2019 o 17:30 na Slávii. 

 

Program: 

- zhrnutie činnosti klubu za rok 2018 

- vyhodnotenie najlepšieho pretekára za rok 2018 

- schválenie výšky členského na rok 2019 

- informovanie o stave  rokovaní s FTVŠ ohľadne nájmu za užívanie lode Liptov 

- iné 

 

3. Návrh členského príspevku na rok 2019 je nasledovný: 

- Členský príspevok pre členov do 18 rokov: 60 eur  

- Členský príspevok pre členov nad  18 rokov: 120 eur 

 

- poplatok za využívanie sauny: 2eura /za vstup alebo 20 eur na celú sezónu 

- poplatok za uskladnenie lode: 20 eur/rok 

Člen môže mať 1 loď uskladnenú bezplatne, za každú ďalšiu loď sa bude platiť 20 

eur. Člen môže mať uskladnené maximálne 3 lode, ak chce mať uskladnených viac 

lodí ako 3  je nutné to prerokovať na výbore.  

 

Členské je potrebné schváliť valným zhromaždením – na výročnej členskej 

schôdzi. 

 

Členské sa bude uhrádzať do konca marca 2019 jednorazovo. Platby na 2x sa 

neosvedčili. Poplatok za saunu  + uskladnenie lode treba poslať spolu s členským 

príspevkom. 

 

 

4. Miro preverí možnosti pôsobenia v novej mestskej Karloveskej lodenici. 

 

 

 

 

V Bratislave 15.02.2019 

Zapísal: Maroš Dvorský 


